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Zapytanie

 Wykonując mandat Radnej, na dyżurze w XI/2019 r, zwrócili się do mnie mieszkańcy z ul. 
17 Lipca 12, 14, 16 
i 18 z prośbą o doświetlenie tego odcinka ulicy. 
W otrzymanej odpowiedzi ( DU-RM.0003.90.2019 ) zostałam poinformowana, że zgłoszenie doty-
czące doświetlenie w/w odcinka ulicy zostało przekazane do spółki TAURON Serwis. W chwili 
obecnej nadal nic z tym nie zrobiono i w dalszym ciągu jest ciemno. 
Ponownie zwracam się w imieniu mieszkańców z prośbą 
o wymianę, bądź też naprawę oświetlenia ( LED ), które znajduje się  nad klatkami nr 12 oraz 16. 
Doświetlenie tego odcinka ulicy poprawi poziom widoczności oraz bezpieczeństwa mieszkańców.
     Proszę o pozytywne rozpatrzenie mojej prośby.

Ps. W załączeniu przesyłam zdjęcia oswietlenia znajdującego się  nad klatkami 12, 16.
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